
Bartosz Kozłowski                                 Warszawa, dn. 19.10.2023 r.    

Przewodniczący Rady Ławniczej  

przy Sądzie Okręgowym w Warszawie 

 

 

 

SSA Marcin Rowicki 
Wiceprezes Sądu Okręgowego w Warszawie    

 

Szanowny Panie Prezesie,    

Zwracam się do Pana z uprzejmą prośbą o podjęcie pilnych działań mających na celu dokonanie 

wyboru uzupełniającego na ławników Sądu Okręgowego w Warszawie przez Radę m.st. Warszawy. 

Rada m.st. Warszawy podczas LXXXVIII sesji w dniu 5 października br. dokonała wyboru 104 

ławników Sądu Okręgowego, jest to mniej niż połowa ławników, na których zostało złożone 

zapotrzebowanie podczas naboru ogłoszonego w dniu 2 czerwca 2023 (tj. na 217 ławników). 

Ławnikami Sądu Okręgowego skierowanymi do orzekania w zakresie prawa pracy zostało 

wybranych przez Radę jedynie 5 z 20 ławników, na których było zapotrzebowanie. 

Zdaniem społeczności ławniczej ilość wybranych łaników jest zdecydowanie za mała, aby zapewnić 

odpowiedzialne wsparcie wymiaru sprawiedliwości przez czynnik społeczny, jakim są ławnicy w 

kadencji 2024-2027. 

Mając na uwadze powyższe, wnoszę jak w petitum. 

 

z wyrazami szacunku    

Bartosz Kozłowski    

/podpis elektroniczny/ 
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